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برای من زود بود در این سن فینالیست المپیک شوم
نعمت زاده با اشاره به کسب مدال برنز در پاریس گفت: برای حضور در المپیک با وجود کم کردن وزن زیاد، بهترین شرایط فنی و بدنی را داشتم.

به گزارش سایت خبری پرسون، چراغ اول موفقیت و مدال آوری در تکواندو را جوانی ۱۹ ساله روشن کرد. مبینا نعمت زاده که دو سال قبل در ۱۷ سالگی
مدال نقره قهرمانی بزرگسالان آسیا را کسب کرد و نقش مؤثری در اولین قهرمانی تاریخی تیم ملی تکواندو بانوان در کره جنوبی داشت.

این تکواندوکار سال گذشته هم در رقابتهای مختلف از جمله بازیهای آسیایی، گرندپری ها و.. عملکرد مطلوبی داشت و در نهایت از طریق رقابتهای
قارهای موفق به کسب سهمیه حضور در المپیک شد. نعمت زاده اولین نماینده تکواندو ایران در المپیک بود. او موفق شد پس از برتری مقابل حریفی از
لسوتو، «آدرینا ایگلسیز» از اسپانیا نایب قهرمان المپیک ۲۰۲۰ توکیو و دارنده مدال برنز ۲۰۲۳ جهان را شکست دهد اما در ادامه با متحمل شدن

شکست برابر «گینگ گو» از چین به عنوان نایب قهرمان سال ۲۰۲۳ جهان و قهرمان سال ۲۰۲۲ آسیا، به دیدار رده بندی رفت.

نعمت زاده در مرحله رده بندی «دنیا ابوطالب» از عربستان دارنده مدال برنز جهان و آسیا را طی دو راند شکست داد و به نشان برنز دست یافت. برنزی
که انگیزه را به تیم ملی تکواندو در پاریس تزریق کرد و شد سرآغاز موفقیت تاریخی تکواندو.

مبینا نعمت زاده در گفت و گویی در مورد عملکردش در المپیک پاریس گفت: رقابتهای تکواندو در این دوره از مسابقات به دلیل حضور بهترینهای
دنیا در سطح فنی بالایی برگزار شد. من اولین نماینده تیم چهار نفره تکواندو کشورمان در بزرگترین آوردگاه ورزشی بودم و به خوبی میدانستم که این
نتیجه من چه تأثیری بر عملکرد کلی تیم دارد. خدا را شکر که با کسب مدال موفق شدم این انگیزه را به سایر ملی پوشان بدهم و در نهایت بهترین

نتیجه را رقم زدیم.

وی با بیان اینکه به توانایی خود برای کسب بهترین و خوشرنگ ترین مدالها در رشته تکواندو اعتقاد داشتم، خاطرنشان کرد: بزرگترین قهرمانان دنیا در
سنین پایین اولین مدال المپیک خود را کسب کرده اند. موضوعی که خیلی به من انگیزه داد. مربی من استاد مهروز ساعی و خانواده بخصوص پدرم
خیلی به من کمک کردند و این اعتماد به نفس را به من دادند که میتوانم به این مهم دست پیدا کنم. وقتی مدام تکرار میشد که تو لیاقت بالا رفتن از
سکوی المپیک را داری، شور و اشتیاق من برای آغاز المپیک و مبارزه با حریفان بیشتر و بیشتر میشد. خود باوری لازم برای رسیدن به مدال المپیک را به

من داد.

دارنده مدال برنز المپیک به حریفان خود هم اشاره کرد و گفت: قرعه ما از قبل مشخص بود و میدانستیم که حریفان ما چه تکواندوکارانی هستند، به
همین دلیل تمرینات روی همین نفرات متمرکز شد و با کمک کادر فنی تیم ملی، روی این حریفان و آنالیز آنها خیلی کار شد. واقعاً برای پیروزی برابر

حریف اسپانیایی برنامه ریزی دقیقی داشتم و اجازه ندادم او حرفی برای گفتن داشته باشد و این نتیجه همان آنالیزهای قبلی بود.

نعمت زاده با اشاره به کسب مدال برنز در پاریس گفت: برای حضور در المپیک با وجود کم کردن وزن زیاد، بهترین شرایط فنی و بدنی را داشتم و خیلی
حساب شده و با برنامه پیش رفتم و واقعاً حق من رسیدن به فینال بود. من فقط برای کسب مدال طلا به پاریس آمده بودم. برابر نماینده چین باید
پیروز میشدم، ضربه حریف بعد از اعلام قطع مبارزه از سوی داور انجام شد، همه سالن هم شاهد بودند، این دست اتفاقات هم جزئی از مبارزات در این

سطح است. این را به فال نیک میگیرم. شاید برای من زود بود در این سن فینالیست المپیک شده و طلای با ارزش المپیک را کسب کنم.

وی ادامه داد: المپیک ۲۰۲۸ تازه ۲۲ ساله میشوم و تلاش میکنم طی چهار سال پیش رو هدفی که در پاریس محقق نشد را جامعه عمل بپوشانم و به
طلای المپیک دست پیدا کنم. اینجا هر چه در توان داشتم گذاشتم ولی برخی مسائل و اتفاقات تحت کنترل ما نیست. من بعد از پایین آمدن از سکوی
قهرمانی المپیک، عزم خود را برای موفقیت در المپیک بعدی و کسب مدال طلا جزم کردم و این را می دانم که باید برای رسیدن به آن سخت تلاش

کنم.

دارنده مدال برنز المپیک در پایان گفت: خیلی خوشحالم با این مدال باعث شادی مردم عزیز ایران شدم و از زحمات خانواده، مسئولان فدراسیون و کادر
فنی تیم ملی بسیار تشکر میکنم و امیدوارم جواب اعتماد آنها را داده باشم.


